

國立中興大學申請國科會研究計畫計畫主持人學術倫理聲明書

National Chung Hsing University's Academic Ethics Statement for Application to the National Science Council Research Project Director

本人申請國科會研究計畫(計畫名稱: \_\_\_\_\_)(以下簡稱本計畫),已詳閱並瞭解「國科會補助專題研究計畫作業要點」有關學術倫理之相關規定,並提出以下聲明:

I am applying for the NSTC research project (project name: \_\_\_\_\_) (hereinafter referred to as this project). I have carefully read and understood the relevant provisions on academic ethics in the "National Science Council-subsidized special research project operation points" and propose the following statement:

- 一、本人 是 首次申請國科會計畫之計畫主持人,茲依規定檢附本人申請計畫前三年內修習 6 小時學術倫理教育課程訓練之證明文件備查(如附件)。  
非 首次申請國科會計畫之計畫主持人。
- 一、I am Yes applying as the project leader of the NSTC program for the first time. In accordance with the regulations, I hereby attach for reference the documents proving that I have taken 6 hours of academic ethics education course training within three years before applying for the program (as attached).  
No applying as the project leader of the NSTC program for the first time.

- 二、本計畫申請書所列之共同主持人及協同研究人員，  
有 首次執行國科會計畫之人員(姓名: \_\_\_\_\_)，茲依規定檢附該人員三年內修習 6 小時學術倫理教育課程訓練之證明文件備查(如附件)。  
無 首次執行國科會計畫之人員。
- 二、The co-hosts and co-researchers listed in this project application form,  
Yes For the person who is executing the NSTC project for the first time (name: \_\_\_\_\_), in accordance with the regulations, hereby attach documents proving that the person has completed 6 hours of academic ethics education course training within three years for future reference (as attached).  
No Personnel who implement the NSTC project for the first time.

- 三、本人於計畫開始執行後所聘執行本計畫之參與研究人員(含博士後研究員及專、兼任助理及臨時工),如為首次執行國科會計畫之人員,本人將負責督導該人員於起聘日起三個月內修習 6 小時之學術倫理教育課程訓練,並負責檢送該人員修習學術倫理教育課程訓練之證明文件予本計畫申請單位備查。
- 三、I will be responsible for supervising the research staff (including postdoctoral researchers, full-time and part-time assistants and temporary workers) who are hired to implement the project after the project is implemented. If they are implementing the NSTC project for the first time, I will be responsible for supervising the personnel from the time of recruitment. Complete 6 hours of academic ethics education course training within three months from the date of application, and be responsible for submitting documentation proving that the person has completed the academic ethics education course training to the applicant for this program for reference.

特此聲明 hereby declare

立聲明書人簽名(計畫主持人): \_\_\_\_\_

Signature of the person making the declaration (Project host)

中華民國 \_\_\_\_\_ 年(Y) \_\_\_\_\_ 月(M) \_\_\_\_\_ 日(D)

註:計畫主持人於國科會系統繳送計畫申請案後,應立即填寫本聲明書送申請單位(系、所、中心),俾利申請單位協助辦理後續相關申請事宜。

Note: After submitting the project application to the NSTCI system, the project host should immediately fill in this declaration and send it to the applicant unit (department, institute, center) so that the applicant unit can assist in subsequent related application matters.